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Beboermøde torsdag d. 18. april 2023 kl. 18:30 på Dania Kollegiet 

 

Foreløbig dagsorden  

1. Formalia  

a. Valg af dirigent 

Sofie 

b. Valg af referent  

Adam 

c. Godkendelse af mødets rettidigt indkaldelse og dagsorden 

Godkendt 

d. Godkendelse af referat fra sidste beboermøde  

Godkendt 

2. Afdelingsbestyrelsen beretning  

a. Meddelelser fra afdelingsbestyrelsen 

- Hvad laver de: Samarbejde med kollegiekontoret, forbedringsprojekter, støtte til kollegiets 

udvalg. 

- Bestyrelsen har fået tilføjet hængekøjer 

- Foreslået nye husordningsregler 

- Bærbuske 

- Bestyrelsen nævnte kort at tagrenoveringen fortsætter og det er startet på 18A. 

o Formanden gav datoer for de andre bygninger 

- Nævnt at der kommer færre parkeringspladser grundet renovering 

- Nævnt at folk skal lade være med at parkere på elparkeringspladserne og på Henris 

parkeringsplads 

- Nævnt at Kanel skal foregå ved kanelpinden 

- Også nævnte Formanden bæredygtighedspuljen 

3. Meddelelse fra kollegiets udvalg  

a. Dania for Fun 

- Kollegiets sociale udvalg, som står for torsdagsbarer en gang om måneden, fester og 

desuden interne arrangementer for udvalgets medlemmer (tour de chambre m.v.) 

- Sidste torsdagsbar dette semester: 04/05 

- Sommerfest: 19/08 

- Der er 3 af udvalgets medlemmer, der fraflytter kollegiet, så der mangler snart medlemmer! 

b. Fællesrumsudvalget 

- Camilla Primdal snakkede om fællesrumsudvalget 



 

-  

-  

- Hvad laver de? 

o Udlejer lokalet og tjekker om der er gjort rent 

o Sørger for vedligeholdelse 

o Hygger og har det sjovt til møder 

- De skal til at gennemtænke hele fællesrummets inventar, fikse ting, få skaffet en ny 

projektor osv 

c. Motionsrumsudvalget 

- Det er Laurits Kay og Oliver Rolf 

- Hvad laver de? 

o Indkøb af erstatning til slidt eller ødelagt træningsudstyr 

o Løser diverse problemer hvis der skulle opstå nogle 

o De har lige skaffet et nyt kabeltårn 

d. Flagmesteren 

- Udvalget består af Nicolai, han flager på de frivilliges og varmemesterens fødselsdage. 

- De har fået en vimpel 

- Kunne godt bruge nye medlemmere da Nicolai snart er færdig med at være på kollegiet 

e. Andre Udvalg 

- Formanden opfordrer til at folk bare skal skrive hvis der skal være et nyt udvalg 

4. Gennemgang af kollegiets budget for 2024/2025 med henblik på godkendelse 

a. Gennemgang af budget for 2024/2025 

b. Forklaring af hvorfor der er en stigning 

c. Budgettet blev gennemgået af Kari 

d. Spørgsmål 

i. Renovering af badeværelser, det sker i små portioner, de skriver ud løbende og 

tilbyder at man kan blive skrevet på en liste 

ii. Estimat for hvilke bygninger der bliver renoveret (badeværelser) i forhold til 

tidspunkt. Bestyrelsen svarede at de ikke ved hvilke bygninger der bliver 

renoveret i hvilken periode. De henviste til kollegiekontoret 

e. Afstemning – med henblik på godkendelse af budget  

- 30 stemte for 

- 3 blanke 

- 4 der ikke har sagt noget 

- 37 tilstedeværende i alt 

 



 

 

- Dermed er det vedtaget  

 

5. Indkomne forslag 

a. Bestyrelsen nævnte deres forslag om ændring i husorden, som skal omhandle 

retningslinjer for at der kommer mindre støj. 

i. 29 stemte for 

ii. 6 stemte imod  

iii. 2 stemte blank 

iv. Det er dermed vedtaget 

6. Eventuelt 

- Aktivitetsdag 21/04 kl. 12 

Med venlig hilsen  

Afdelingsbestyrelsen  

Chenghao, Adam, Kari, Rasmus, og Sofie 


